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Formand Michael Falkenberg byder velkommen til generalforsamlingen. 

 

1. Valg af Dirigent 
Michael Falkenberg foreslår på bestyrelsens vegne Sekretariatsleder Karin Rye Riddermann 

som dirigent. 

 

Karin Riddermann vælges uden modkandidater. 

Generalforsamlingen skal jf. vedtægterne afholdes senest 15. juni, hvilket vi må siges at 

overholde i og med at vi i dag har den 24. maj. 

Der skal indkaldes til generalforsamling senest 30 dage inden den afholdes – og da der er 

indkaldt til denne generalforsamling via nyhedsmail mandag den 24. april, hvor indkaldelsen 

også lå tilgængelig på foreningens hjemmeside er også denne frist overholdt. 

Bilag i form af Årsregnskab 2022, Bestyrelsens beretning, Budgetforslag for 2023 og 

aktivitetsplan er udsendt med mail den onsdag 10. maj, som er præcist de i vedtægterne 

foreskrevne 3 uger inden dagen i dag.  

Dermed er generalforsamlingen lovlig indvarslet og jeg tør godt erklære den for 

beslutningsdygtig.   

Dirigenten understreger derefter, at de tilstedeværende skal huske at der kun er en af de 

tilstedeværende fra hver virksomhed, der reelt har stemmeret. 

 

2. Valg af mødesekretær. 
Bestyrelsen foreslår Carina Molsen Nielsen. 

Forslaget vinder opbakning og Carina vælges uden modkandidater. 

 

3. Bestyrelsens beretning 
Formand Michael Falkenberg fremlægger bestyrelsens beretning, der også er udsendt til alle 

medlemmer den 3. maj. 

 

I januar 2023 lykkedes det så endeligt at afvikle et to-dages Brugergruppemøde uden at vi alle gik 
hjem med mere end vi havde regnet med (i 2021 fik vi desværre flere tilfælde af corona efter det 
tilsvarende arrangement). Det var et rigtigt godt event med god stemning og mange deltagere i 
forhold til, hvor mange medlemmer vores forening reelt har, og vi er meget tilfredse med den 
overvejende gode evaluering, som vi fik tilbage efter arrangementet. 
 
Vi kan derfor kun opfordre til, at I som medlemmer hjælper os – ofte kræver det ikke mere end en 
mail til sekretariatet eller en opringning til en af os fra bestyrelsen – for når vi først har et navn og en 
oplysning om, at der er implementeret en spændende løsning et sted, kan vi sagtens selv gå videre. 
Vi vil rigtigt gerne undgå at vores brugergruppemøder bliver præget af konsulenter og sælgere, der 
gerne vil promovere sig selv fra ’vores’ talerstol, men det kræver, at andre typer medlemmer har lyst 
til at dele ud af viden og erfaring i stedet. 
 



 

Den balance kan være vanskelig at ramme, men vi er i bestyrelsen meget opmærksomme på, at vi 
gerne vil trække vores møder i den retning. 
 
 
Medlemsrekruttering 
Allerede på sidste generalforsamling nævnte vi, at det er vanskeligt at fastholde medlemmer i 
foreningen. Den udvikling er desværre fortsat, og selv om vi jævnligt får nye medlemmer, har vi 
desværre oplevet en nedgang i medlemstallet. 
 
Udmeldinger kommer oftest som følge af et jobskifte – dvs. den virksomhed, der modtager 
fakturaen, vender tilbage og giver besked om, at vedkommende ikke længere er ansat. Derfor kan vi 
kun understrege, at det er vigtigt, at vi alle sammen husker på vores medlemskab og sørger for at få 
det med, når vi evt. skifter job – hvis man ikke giver os besked om nye kontaktoplysninger inden 
jobskifte, har vi jo ingen mulighed for at lade medlemskabet fortsætte. 
 
Vi drøfter i bestyrelsen, hvordan vi får tiltrukket endnu flere medlemmer, og vi håber at kunne 
eksekvere på en række forskellige tiltag umiddelbart efter generalforsamlingen. 
 
Og HUSK så, at du som medlem kan score en gratis biograftur, hvis du anbefaler et nyt medlem (som 
så ved indmeldelsen selvfølgelig skal huske at henvise til dig). Du får en biograftur og det nye 
medlem får 10 % rabat på første års kontingent, så det er win-win. 
 
Bestyrelsens beretning godkendes uden kommentarer eller spørgsmål. 

 

4. Regnskab 2022 
Hele regnskabet har været bygget op omkring at have kapital nok til, hvis vores 2-dages 

event skulle gå i underskud. 

 

Regnskabet for 2022 godkendes. 

 

5.  Budgetforslag for 2023 
Bestyrelsen fremlægger, at der kommer et underskud i 2023, som skyldes udgifter til 

udskiftning af navn. Det medfører bl.a. ny hjemmeside, grafisk udseende, tryk m.v. 

 

Der spørges ind til medlemskampagne, om der er noget, som medlemmerne kan deles på sin 

arbejdsplads. Bestyrelsen laver gerne opslag på LinkedIn, som kan folk er velkomne til at 

videredele. 

 

Budgettet godkendes uden yderligere kommentarer eller spørgsmål. 

 

6. Fastsættelse af kontingent 
Kontingentet fastholdes med udgangspunkt i et ønske om at kunne fortsætte med at lave 

medlemsarrangementerne gratis for medlemmer. 



 

 

Det er ikke ønsket at reducere kontingent. 

 

Forslaget vedtages uden yderligere kommentarer eller spørgsmål. 

 

7. Aktivitetsplan 
Aktivitetsplanen frem til næste generalforsamling fremlægges af formand Michael 

Falkenberg. 

 

Eventet hos Sydbank korrigeres til at finde sted i Aabenraa. 

 

Aktivitetsplanen vedtages uden yderligere kommentarer eller spørgsmål. 

 

8. Indkomne forslag 
Bestyrelsen foreslår ændring af vedtægternes § 1.1. 

 

Nuværende ordlyd: 

§1.1.: Foreningens navn. 

Office 365 Brugergruppen i Danmark (herefter ”Brugergruppen” eller ”Foreningen”). 

Foreslås ændret til 

 

§1.1. Foreningens navn 

Foreningens navn er Microsoft 365 Brugergruppen (herefter ”Brugergruppen” eller 

”Forenignen”). 

 

Vedtægtsændringen vedtages uden yderligere kommentarer eller spørgsmål. 

 

9. Valg til bestyrelsen 
Følgende bestyrelsesmedlemmer modtager genvalg og vælges uden modkandidater: 

 

• Christina Havning Grubbe, Arrow (modtager genvalg) 

• Jørgen Rahbek, Fellowmind (modtager genvalg) 

På valg er desuden Christina Arleth og Jens Overgaard Dinesen, der ikke modtager genvalg. 

Bestyrelsen foreslår Marianne Skjoldborg, der vælges uden modkandidater. 

Christian Skovgaard melder sig og vælges uden modkandidater. 

 

Suppleanter: 

1. suppleant: Jakob Thorhauge, Aalborg Forsyning 

2. suppleant: Brian Sørensen, Bestseller 



 

De to foreslåede suppleanter vælges uden modkandidater. 

 

 

10. Valg af revisor 
Jens Overgaard Dinesen melder sig som revisor og vælges uden modkandidater. 

 

Revisorsuppleant: 

Sylvia Hornsá, Bankdata melder sig og vælges uden modkandidater. 

 

 

11. Eventuelt 
Michael Falkenberg fortæller, at han fratræder som formand. Han fortsætter i bestyrelsen. 

Når bestyrelsen konstituerer sig, så vælger de internt hvem, der overtager formandsposten. 

 

Der drøftes markedsføring af brugergruppen. Herunder brug af Microsoft og IT-

leverandørmedlemmer kan sprede budskabet om brugergruppen. 

 

Der opfordres til at medlemmer skriver ind med forslag til, hvordan brugergruppens emner 

tilpasses deres behov. Microsoft 365 er en bred platform, hvor brugergruppen kunne 

nedsætte grupper, som arbejder med et specifikt emne. Det foreslås at klargøre, hvad 

medlemmer arbejder med inden for Microsoft 365. Derudover kan der spørges ind til, hvad 

medlemmerne interesserer sig for. 

Et andet forslag er at oprette et firmamedlemskab, så firmaet selv kan vælge, hvem der 

sendes afsted til et arrangement. 

 

12. Afslutning 
Dirigenten takker for god ro og orden og erklærer generalforsamlingen 2023 for afsluttet. 

 

 

  


